

Title (en)

System for remote surveying of protected premises.

Title (de)

System zum Fernüberwachen von geschützten Räumen.

Title (fr)

Système de télésurveillance de locaux protégés.

Publication

EP 0586319 A1 19940309 (FR)

Application

EP 93460025 A 19930830

Priority

FR 9210620 A 19920902

Abstract (en)

The invention relates to systems for the remote surveillance of premises protected by closure members (1) controlled by a monitoring unit (8) situated inside the premises. The monitoring unit (8) is composed of a management unit (13) cooperating with a communication interface unit (29) linked to the telephone network. To check the proper operation of the system remotely, the management unit (13) creates event words representative of the utilisation of the site and transmits them to the interface unit (29). Thus, the monitoring operations do not slow down the control operations.
<IMAGE>

Abstract (fr)

L'invention concerne les systèmes de télésurveillance de locaux protégés par des organes de fermeture (1) commandés par une unité de contrôle (8) située à l'intérieur des locaux. L'unité de contrôle (8) est composée d'une unité de gestion (13) coopérant avec une unité d'interface de communication (29) reliée au réseau téléphonique. Pour vérifier à distance le bon fonctionnement du système, l'unité de gestion (13) crée des mots d'évènement représentatifs de l'exploitation du site et les transmet à l'unité d'interface (29). Ainsi, les opérations de contrôle ne ralentissent pas les opérations de commande. <IMAGE>

IPC 1-7

G07C 9/00

IPC 8 full level

G07C 9/00 (2006.01)

CPC (source: EP US)

G07C 9/27 (2020.01 - EP US)

Citation (search report)

- [A] US 4831374 A 19890516 - MASEL BARRY [US]
- [A] US 5119295 A 19920602 - KAPUR SHASHI B [US]
- [A] US 4857714 A 19890815 - SUNYICH STEVEN L [US]
- [A] US 4839640 A 19890613 - OZER RICHARD [US], et al
- [A] US 4634846 A 19870106 - HARVEY ROY L [US], et al

Cited by

FR2741103A1; WO9854676A1

Designated contracting state (EPC)

BE CH DE ES LI

DOCDB simple family (publication)

EP 0586319 A1 19940309; EP 0586319 B1 19970115; DE 69307435 D1 19970227; DE 69307435 T2 19970522; ES 2096259 T3 19970301;
FR 2695226 A1 19940304; FR 2695226 B1 19941209

DOCDB simple family (application)

EP 93460025 A 19930830; DE 69307435 T 19930830; ES 93460025 T 19930830; FR 9210620 A 19920902